
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 19.3.2013  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik.
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky.
Hlasovanie 6-0
Neprítomní : Ing. Kováč, Ing. Jakubišin a JUDr. Šima 

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Zvirinský, Mesároš
Návrhová komisia :  Bc.Kaľavský, Keruľ M.
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 6-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie 16C1. – splnené
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia  zo zasadnutia OZ dňa 10.12.2012.
Hlasovanie 6-0

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Bez príspevku

K     bodu 5. Zápisy do   obecnej kroniky  
Referovala obecná kronikárka Mgr. Mareková. 
Keruľ M. – žiadam o doplnenie kategórií k jednotlivým víťazom disciplín
Bc.Kaľavský – boli zaslané odpovede na elektronicky predložený text kroniky?
Mgr.Mareková – neodpovedali všetci poslanci.
Bc.Kaľavský –  apelujem na  poslancov,  aby  na  predložené  texty  reagovali  a v prípade  ak 
nemajú pripomienky k predloženému textu, aby zaslali odpoveď bez pripomienok.
(Došiel Ing. Jakubišin)
Uznesenie : OZ schvaľuje zápisy do kroniky podľa predloženého návrhu kronikárky obce
Hlasovanie 7-0
Mgr.Mareková – navrhuje,  aby sa text zápisu do kroniky schvaľoval iba raz ročne, aby ste 
nemuseli kvôli tomu zasadať každý štvrťrok.
p.Starosta – všetci poslanci vyslovili súhlas.

K     bodu 6. VZN o     určení výšky dotácie na prevádzku a     mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ   
a     školských zariadení na území obce  
Mgr.Dubecký  – obsah VZN bol prerokovaný v komisii a tá ho odporúča schváliť v zmysle 
predloženého návrhu.
p.Starosta – koeficienty boli stanovené na základe schváleného rozpočtu obce. V prípade, ak 
vznikne deficit  vo financovaní,  obec na základe predloženej žiadosti  a po posúdení navýši 
dotáciu v potrebnom rozsahu.



Uznesenie : OZ schvaľuje  VZN č.1/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 
žiaka  základnej  umeleckej  školy,  dieťa  materskej  školy  a dieťa   školského  zariadenia  na 
území obce.
Hlasovanie 7-0

K     bodu 7. Rozpočet obce na roky 2013-2015  
p.Starosta – rozpočet bol prerokovaný na pracovnom stretnutí zastupiteľstva, ktoré sa konalo 
1.3.2013 a bol vyvesený. Neboli predložené žiadne pozmeňujúce návrhy. Navrhujem rozpočet 
schváliť, tak ako bol prerokovaný.
Ing.Keruľ – návrh rozpočtu je v súlade so zákonmi a právnymi predpismi SR a odporúčam ho 
schváliť.
Uznesenie : OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu 
obce na rok 2013, 2014, 2015.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje rozpočet obce na rok 2013 s príjmami  vo výške 1.848.960 € a 
výdavkami vo výške 1.848.960  €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie  :  OZ schvaľuje použitie  finančných  prostriedkov  rezervného  fondu vo výške 
53 991 €   na kapitálové výdavky podľa schváleného rozpočtu – spolufinancovanie projektu 
Zberný  dvor,  výstavba  nájomných  bytov  Školská  2,  projekt  Regenerácia  sídla  II,  projekt 
Protipovodňové opatrenia na vodnom toku Bystrá, spolufinancovanie výstavby bezbariérovej 
rampy, výstavba parkovacích plôch Školská.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie rozpočet obce na roky 2014 a 2015.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre TJ Lokomotíva Margecany vo výške 7.000 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre Športovo strelecký klub Margecany vo výške 600 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie :  OZ schvaľuje dotáciu pre Odbor Klubu slovenských turistov Margecany vo 
výške 600 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre Stolnotenisový klub ŠKST TOPSPIN vo výške 600 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre Obecný šachový  klub Margecany vo výške 600 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre SZUŠ Margecany vo výške 53 180 €.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ schvaľuje dotáciu pre ZO SZZP Margecany vo výške 100 €.
Hlasovanie 7-0

K     bodu 8. Programový rozpočet obce na roky 2013-2015  
Ing.Machilová –  aj  tento  rozpočet  bol  prerokovaný  na  pracovnom  zasadnutí,  neboli 
žiadnepripomienky. Starosta obce navrhol  jeho schválenie.
Uznesenie : OZ schvaľuje programový rozpočet obce. 
Hlasovanie 7-0

K     bodu 9.   Plán práce  na rok 2013     
p.Starosta – obec v roku 2013 by chcela realizovať tieto investičné zámery :



- parkoviská pri kostole vetva „A“
- bytový dom Školská dostavba
- panelová cesta v Rolovej Hute – nad traťou
- rekonštrukcia WC v kultúrnom dome – priebežne
- dostavba prístavby KD – zateplenie  a fasáda
- výstavba Zberného dvora – závisí od schválenia a pridelenia fondov
- parkoviská BD Školská
Uznesenie : OZ schvaľuje plán práce na rok 2013.
Hlasovanie 7-0

K  bodu  10.Ročná  zmluva  o     zbere,  odvoze  ,  zneškodňovaní  komunálneho  odpadu   
a     výkonu iných činností č.8/2012  
p.Starosta – cena odvozu TKO je na úrovni roku 2012, avšak zvýšila sa cena za uskladnenie 
odpadu na skládke , ktorá je vo vlastníctve fy Ekover.
Uznesenie  :  OZ  poveruje  starostu  obce  podpísaním  Ročnej  zmluvy  o zbere,  odvoze, 
zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných činností č. 8/2012
Hlasovanie 7-0

K bodu 11.Zmluva o     nadstavbe domu – „Nadstavba MŠ – 13b.j.“  
p.Starosta –  zmluva  bola  prejednávaná  v komisii  pre  výstavbu.  V princípe  ide  o to,  že 
stavebná  spoločnosť  postaví  byty  nad  MŠ  a obec  ich  odkúpi.  Zmluva  rieši  podmienky 
realizácie a odkúpenia bytov, ako aj rozsah stavebných úprav priestorov na prízemí, ktoré sú 
vo vlastníctve obce.
Ing.Jakubišin –  členovia  komisie  pre  výstavbu  urobili  osobnú  obhliadku  priestorov 
a vyhodnotila,  že  to  bude  veľmi  elegantné  a  pre  obec  výhodné riešenie  využitia  objektu. 
Realizovať  práce  bude  firma,  ktorá  sa  už  osvedčila  pri  výstavbe  bytov  nad  nákupným 
strediskom. Kvitujem, že záujmom spoločnosti je výstavba bytov do jedného roka.
p.Zvirinský – do bytov nižšieho štandardu dodáme zariaďovacie predmety?
p.Starosta – áno, ale táto nadstavba budú štandardné byty.
Keruľ  –  žiadam,  aby  prípadné  zmeny  počas  realizácie  boli  vopred  odsúhlasené 
v zastupiteľstve.
p.Starosta – zmeny musia byť odsúhlasené stavebným úradom. Projekt je realizovaný ako 
developérsky,  do ktorého obec nevstupuje, ale po ukončení výstavby obec byty odkúpi za 
podmienok stanovených ministerstvom výstavby.
Ing.Jakubišin – vyhláška stanovuje pri výstavbe obytných budov počet parkovacích miest k 
bytom a z tohto dôvodu obec dáva developerovi  súhlas s  využitím jestvujúcich obecných 
parkovísk za účelom splnenia podmienok.
Uznesenie : OZ poveruje starostu obce podpísaním zmluvy o nadstavbe domu – „Nadstavba 
13 BJ Margecany“  so stavebníkom  BD Plus s.r.o.,  Maurerova 11, Krompachy.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie  :  OZ  súhlasí s vydaním  písomného  súhlasu  Obce  Margecany  ako  vlastníka 
budovy s. č.  135 ,,bývalej  materskej škôlky,,  postavenej na parcele  C – KN č.  98   a ako 
vlastníka pozemkov registra C –KN, parc. č. 98, zastavané plochy a nádvoria, parc. č. 99/1, 
ostatné plochy, parc. č. 736, zastavané plochy,  parc. č. 744, zastavané plochy a pozemkov 
registra E - KN , parc. č. 70062/202, ostatné plochy v k. ú. Margecany, s vydaním územného 
rozhodnutia  o umiestnení  stavby  „Nadstavba  13  BJ  Margecany“  vrátane  technickej 
vybavenosti  –  vodovodná,  kanalizačná  a elektrická  prípojka,  miestna  komunikácia  vrátane 
parkovacích  a spevnených  plôch,  verejnej  kanalizácie  pre  stavebníka  BD  plus  s.r.o., 
Maurerova 11, Krompachy.
Hlasovanie 7-0



Uznesenie  :  OZ súhlasí s použitím existujúcich  12 parkovacích  miest  na  ul.  Školská vo 
vlastníctve BD   PLUS s.r.o, Maurerova 11, Krompachy na pozemku  registra C – KN, 
parc. č. 736 zastavané plochy a nádvoria, vo vlastníctve obce, pre účely stavby „ Nadstavba 
13 BJ Margecany“
Hlasovanie 7-0

K bodu 12.Došlé žiadosti
a., Informáciu z rokovania komisie pre výstavbu podal Ing.Jakubišin :
1.Jusková Bronislava  – predložila  žiadosť  o súhlas  s výmenou radiátorov  v prenajímaných 
priestoroch. Komisia pre výstavbu odporúča po prerokovaní žiadosti vyhovieť.
Ing.Novotová – bolo by potrebné sprevádzkovať ventily na všetkých radiátoroch v budove.
Ing.Jakubišin – v komisii sme sa zaoberali aj touto otázkou. Dospeli sme k názoru, že výmenu 
ventilov  je  možné  urobiť  v rámci  celkovej  rekonštrukcie  rozvodov ÚK a túto  je  potrebné 
vopred naplánovať.
Mgr.Dubecký –  navrhujem,  aby  sme  riešili  najprv  došlé  žiadosti  a potom  sa  vrátime 
k problematike vykurovania nákupného strediska.
Uznesenie : OZ súhlasí s výmenou radiátorov na vlastné náklady  v nebytových priestoroch 
Obchodná  6  pre  nájomcu     Bronislava  Jusková,  bytom  Jarná  47  Margecany,  v zmysle 
žiadostič.13/2013  zo  dňa  9.1.2013  s  tým,  že   výmena  bude  koordinovaná  pracovníkom 
obecného úradu.
Hlasovanie 7-0
2.Klein  Zoltán  –  zaslal  stanovisko  k uzneseniu  OZ  a dodatok  k stanovisku  (odkúpenie 
pozemkov)
Uznesenie : OZ berie na vedomie  na vedomie Stanovisko k rozhodnutiu v zmysle výpisu 
z uznesenia  OZ  č.15/2012/D-2  zo  dňa  14.11.2012  a Dodatok  k Stanovisku  –podanie 
č.47/2013 zo dňa 17.1.2013 a 21.1.2013  Zoltána Kleina , bytom Dlhá 13, Margecany.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ trvá na uznesení OZ č. 15/2012/D-2 zo dňa 14.11.2012 o zamietnutí žiadosti 
o odpredaj pozemku.
Hlasovanie 7-0
3.Komisia prešetrovala,  či neboli porušené práva Samiho Šakiriho na podnikanie vydaním 
nesúhlasného stanoviska a konštatovala, že k porušeniu nedošlo.
4.Uličný František – predložil žiadosť na odkúpenie časti obecnej parcely, ktorá zasahuje do 
oploteného areálu jeho záhrady. Komisia odporúča súhlasiť.
Uznesenie : OZ schvaľuje odpredaj parcely KN-E č.71323/6- ostatné plochy vo vlastníctve 
obce  o výmere 45 m2   k. ú. Margecany  pre žiadateľa Františka Uličného ,nar. 26.7.1987 
bytom Víťaz 310,  za cenu 10,-€/m2 ako priľahlého pozemku stavbe s. č. 264 vo vlastníctve 
kupujúceho    podľa  §  9a  ods.8  písm.  b)  zákona  138/1991  Zb.  o  majetku  obcí  v znení 
neskorších zmien a doplnkov .  Vklad do katastra nehnuteľností zrealizuje a uhradí kupujúci.
Hlasovanie 7-0
5.Trinkovičová – ukončenie nájmu v priestoroch Komunitného centra k 31.3.2013
Uznesenie : OZ schvaľuje ukončenie nájmu v nebytových priestorov na ulici  Partizánska 30 
-  suterén,  v zmysle  žiadosti  č.176/2013  zo  dňa  27.2.2013  pre  žiadateľku  Monika 
Trinkovičová, bytom Fučíkova367/4, Giraltovce, k 31.3.2013.
Hlasovanie 7-0
6.Slivenská Jozefína – ukončenie prenájmu priestorov v suteréne bývalej MŠ. Bola vykonaná 
obhliadka  a komisia  odporúča  súhlasiť  za  podmienok  započítania  nákladov  vykonaných 
stavebných prác na odrátanie dlhu na nájomnom.
Uznesenie : OZ schvaľuje ukončenie  nájmu v nebytových priestoroch na ulici Školská 2 
v zmysle žiadosti č.213/2013 zo dňa 13.3.2013 pre žiadateľku Jozefínu Slivenskú, bytom Olše 



57 Margecany  k 31.3.2013 s tým, že preukázané  vynaložené náklady na opravy predmetných 
priestorov  budú započítané voči dlhu za nájom, ktorý činí 559,96 €.
Hlasovanie 7-0
7.Slivenská  Jozefína  –  žiadosť  o prenájom  priestorov  v Komunitnom  centre  za  účelom 
zriadenia prevádzky zberu a čistenia šatstva.
Uznesenie : OZ schvaľuje prenájom nebytových priestorov v budove na ulici  Partizánska 
30 - suterén ,  pre firmu Variomarket  s.r.o. Olše 423/57 v zastúpení-  Jozefína  Slivenská, 
v zmysle  žiadosti  č.  206/2013 zo  dňa 11.3.2013 za  účelom zriadenia  práčovne a čistiarne 
odevov ako  prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods.9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. 
o  majetku  obcí  v znení  neskorších  zmien  a  doplnkov s účinnosťou od 1.4.2013.    Výška 
nájmu 8,30 €  / m2 ročne. Dôvody hodné osobitného zreteľa: 
-   záujem obce  o navrhovaný  účel  využitia  priestorov  –  prevádzka   práčovne  a čistiarne 
odevov
Hlasovanie 7-0
8.Komisia  sa  zaoberala  aj  úpravou  výšky  nájomného  v objektoch  vo  vlastníctve  obce 
a navrhla diferencované nájomné rozčlenené do troch okruhov :

I. Prízenie Nákupného strediska 13€/m2

II. Poschodie NS a Obecný úrad 12€/m2

III. Ostatné   9€/m2

Po zapracovaní do príslušného VZN a schválení budú na základe tejto zmeny vypracované 
nové nájomné zmluvy a preložené nájomníkom na podpis.
9.P.Adamišin zaslal na OcÚ list v ktorom žiadal, aby v budúcnosti nebol úradom obťažovaný 
žiadnou písomnou agendou. Nakoľko v blízkej  budúcnosti  budeme rozhodovať o pridelení 
bytu,  ktorý  uvoľní  p.Koľ  a p.  Adamišin  je  jedným  zo  žiadateľov  o pridelenie  musíme 
rozhodnúť, či ho na základe zaslaného listu môžeme vyradiť zo zoznamu žiadateľov.
Ing.Machilová – preverovali sme aj cez právnu kanceláriu, právnik navrhol spôsob vyradenia 
z evidencie uchádzačov o byty.                                        (Prišiel Ing. Kováč)
Uznesenie  :  OZ schvaľuje vyradenie  žiadateľa  o nájomný  byt   Jána  Adamišina  ,bytom 
Veľký Folkmár č.16, na základe jeho žiadosti č.826/2012 zo dňa 29.10.2012  zo zoznamu 
žiadateľov  o pridelenie nájomného bytu v zmysle  čl. III bod 4 VZN o nakladaní s obecnými 
nájomnými bytmi .
Hlasovanie 8-0
10.Ing.Machilová –  Marcel  a Stanislava  Eliášovci  predložili  GP  k odpredaju  pozemku 
v zmysle uznesenia OZ.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje odpredaj  časti  parcely  KN-C  č.580/34  -  ostatné  plochy vo 
vlastníctve  obce  podľa  GP č.  34605045-5/2013  zo  dňa  15.2.2013  a    to  novovytvorenú 
parcelu  č.580/90  –  ostatné  plochy  o výmere  190  m2     k.  ú.  Margecany,  pre  žiadateľov 
Stanislavu Eliášovú nar. 22.1.1982 a Marcela Eliáša nar. 7.5.1983 obidvaja  bytom Olše 61 
Margecany, za cenu 0,70 € / m2    ako priľahlého pozemku stavbe s. č. 463 vo vlastníctve 
kupujúcich podľa § 9a ods.8 písm. b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
zmien a doplnkov .  Vklad do katastra nehnuteľností zrealizuje a uhradí kupujúci.
Hlasovanie 8-0
Uznesenie  :  OZ berie  na vedomie informáciu predsedu  komisie  pre  výstavbu,  verejný 
poriadok, životné prostredie, cestovný  ruch Ing. Jakubišina zo zasadnutia komisie.
Hlasovanie 8-0

b., Informáciu z rokovania komisie pre sociálne veci podal Mgr.Dubecký :
1.Povaľačová Zuzana predložila žiadosť o poskytnutie sociálnej výpomoci vo výške 300 € 
z dôvodu zvýšených nákladov súvisiacich s nemocou syna. Komisia odporučila poskytnúť vo 
výške 200 €.



Uznesenie  :  OZ  schvaľuje nenávratnú  jednorazovú  sociálnu  výpomoc  pre   žiadateľku 
Zuzanu Povaľačovú, bytom Olše 48 Margecany, vo výške 200 € v zmysle žiadosti č. 43/2013 
zo dňa 16.1.2013.
Hlasovanie 7-0  chýba Ing. Kováč
2.Čerňa Jaroslav – žiadosť o poskytnutie návratnej sociálnej výpomoci vo výške 450 € na 
úhradu  nevyhnutných  nákladov  spojených  so  vznikom  nepriaznivej  finančnej  situácie. 
Komisia po preverení všetkých skutočností navrhuje poskytnúť výpomoc vo výške 300 €.
Ing. Jakubišin – nevytvorí sa tým precedens do budúcnosti a budú prichádzať žiadosti aj od 
ďalších občanov?
p. Starosta – každá žiadosť je posudzovaná individuálne a záleží od poslancov ako sa k nej 
postavia.
Uznesenie : OZ schvaľuje individuálnu návratnú bezúročnú  sociálnu výpomoc pre žiadateľa 
Jaroslava Čerňa, bytom Dlhá 10, Margecany, vo výške 300 € v zmysle žiadosti č. 43/2013 zo 
dňa  16.1.2013.
Hlasovanie 8-0
3.Predložená požiadavka z vedenia KSK na navrhnutie občana obce na ocenenie predsedu 
KSK. Komisia navrhla zopakovať nomináciu z roku 2012 a navrhla p. Uličnú Máriu.
Uznesenie : OZ súhlasí s opätovným podaním návrhu na udelenie Ceny  predsedu Košického 
samosprávneho kraja pre pani Máriu Uličnú.
Hlasovanie 8-0
4.  Na  komisii  Mgr.  Fonferová  informovala,  že  p.  Uličná  Mária  bola  JDS  navrhnutá 
a prihlásená do súťaže Babička roka 2013 a žiadajú od obce príspevok vo forme vecného daru 
vo výške 100 € pre zúčastnenú babičku.
Uznesenie : OZ schvaľuje zakúpenie vecného daru z rozpočtu  - reprezentačné poslancov 
pre p. Máriu Uličnú, účastníčku súťaže „Babička roka 2013“ vo  výške 100 €.
Hlasovanie 8-0
5.Sokolský  Jaroslav  –  návrh  na  ocenenie  formou  vecného  daru  za  práce  súvisiace 
s rekonštrukciou priestorov štadióna.
Uznesenie : OZ schvaľuje zakúpenie   vecného   daru  z rozpočtu  - reprezentačné obce pre 
Jaroslava Sokolského, Jarná 42, Margecany vo výške 100 €.
Hlasovanie 8-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie informáciu predsedu   komisie pre kultúru, šport, školstvo, 
prácu s mládežou a sociálne otázky Mgr. Dubeckého zo zasadnutia komisie. 
Hlasovanie 8-0 

K     bodu 13.   Rôzne  
1.p.Starosta – navrhujem, aby zasadnutie rady OZ (Kaľavský, Šima, Keruľ) sa konalo vždy 1 
hodinu pred zasadnutím obecného zastupiteľstva bez zaslania pozvánky.
2.p.Starosta – navrhujem členov komisie  na posúdenie majetkového pomeru starostu obce 
v zmysle zákona v zložení Bc.Kaľavský, Mgr.Dubecký a Ing.Jakubišin.
Uznesenie : OZ schvaľuje komisiu OZ  v zmysle zákona o ochrane verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov v zložení :  predseda –Bc.Kaľavský, členovia –Mgr. 
Dubecký, Ing. Jakubišin.
Hlasovanie 8-0
3.JDS zaslala žiadosť o príspevok na tombolu Batôžkového bálu.
Bc.Kaľavský – navrhujem príspevok vo výške 40 €
Uznesenie : OZ schvaľuje zakúpenie tomboly z rozpočtu reprezentačné poslanci vo výške 
40€ na akciu „Batôžkový bál“
Hlasovanie 8-0



4.Ing.Keruľ – navrhujem, aby bolo vypracované VZN obce o poskytovaní sociálnych dotácií, 
ktoré určí presné pravidlá
5.Ing.Keruľ – predložil správu o kontrolnej činnosti za druhý polrok roku 2012
Uznesenie : OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti  za 
rok 2012.
Hlasovanie 8-0
6.p.Starosta informoval
- žiadam predsedov komisií, aby prispeli článkom do najbližšieho Hlásnika
-máme  schválený  projekt  „Regulácia  potoka  Bystrý“  z roku  2010.  Z dôvodu  nesúhlasu 
vlastníkov pozemkov regulácia sa bude týkať úseku od mosta štátnej cesty po oceľovú lávku 
cez potok
-preverovali  sme  možnosť  projektu  „Zmena  palivovej  základne  –  Hasičská  zbrojnica“ 
v rozsahu zateplenie, výmena okien a dverí, prístavba, strecha a tepelné čerpadlá 
-bol v obci prezentovaný zámer zriadenia Detských jaslí. Vytypovali sme priestory v ZŠ s MŠ 
(bývalé  dielne).  Ako  zriaďovateľ  sa  prezentoval  podnikateľ  z Trebišova,  tento  ale  po 
prvotnom záujme prestal s obcou komunikovať. Teraz sa o tento zámer interesuje p.Janusová. 
Ľudia sa pýtajú, či zriaďovateľom by nemohla byť obec.
Ing.Kováč – pred časom bola požiadavka na poskytnutie priestorov v Komunitnom centre na 
tieto alebo obdobné účely a nič sa nerealizovalo. Bavíme sa o tejto téme na základe nejakej 
konkrétnej žiadosti?
p.Starosta – zatiaľ nebola predložená žiadna konkrétna žiadosť. 
-  kontaktoval  nás  nový  záujemca  o poskytovanie  internetu  prostredníctvom  optických 
rozvodov.  Zatiaľ  je  to  v polohe  rokovaní.  Realizoval  práce  v Ovčom,  Víťazi,  Hrabkove 
a Širokom. Signál by bol privedený až do domu. Potrebné zakúpiť setop box a router každý 
v cene cca 100€.
Ing.Jakubišin - Antik už nebude realizovať rozvody?
p.Starosta – zatiaľ sa nevyjadrili ani nevieme ako vyhodnotili záujem.
Mgr.Dubecký  –  chcem  sa  vrátiť  k otázke  priestorov,  ktoré  obec  prenajíma  v nákupnom 
stredisku. Priestory sú prekurované. Ako predseda RZ som bol poverený výborom, aby som 
riešil vykurovanie. Kontaktoval som vedenie Dalkie, ale som bol odkázaný na vedenie obce 
ako vlastníka objektu. Bol som taktiež zaskočený vyúčtovaním za vodné a stočné.
p.Starosta – preverím vyúčtovanie,  pretože obdobný problém bol v roku 2012, kedy došlo 
k chybe pri odčítaní údajov z meračov. Spotreba energií za rok 2012 bola však menšia ako 
v roku 2011.
Mgr.Dubecký  –  nesúhlasím  s množstvom  fakturovanej  vody.  Priestory  užívame  iba 
príležitostne, ale voda nám je účtovaná ako keby sme ich užívali nepretržite. Okrem toho som 
bol  p.Leškovou  (tiež  nájomníčkou)  informovaný,  že  sa  ako  nájomníci  máme  zložiť  na 
zakúpenie novej WC misy, s čím nesúhlasím.
p.Starosta –  nemám informáciu  o takejto  požiadavke.  Ale ako nájomníci  berte  do úvahy, 
koľko už obec investovala do vylepšenia technického stavu objektu.
Mgr.Dubecký – čo sa týka úhrady RZ si povinnosť splní, ale chcel som poukázať hlavne na 
kompetencie a na to, že pri riešení problému som bol stále odkazovaný na niekoho iného.
p.Starosta – preverím a pri zistení porušenia pracovných povinností zo strany zamestnancov 
obecného úradu vyvodím dôsledky.



Zapísal: Bc. Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia: Juraj Mesároš                  ................................

                       Miroslav Zvirinský         ................................


